
Zápisnica č. 8/2008 
z  rokovania vedenia STU dňa 31. 3. 2008 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Dušan Petráš, František Janíček, Ján Kalužný, Robert 

Redhammer, Maroš Finka, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel 
Timár, Michal Božík 

 
Neprítomní:   
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Výstavba novej budovy FIIT STU v lokalite Mlynská dolina (pror. Janíček) 
2. Rámcové pravidlá ŠVOČ na STU (pror. Kalužný) 
3. Informácia o začatí činnosti ALUMNI klubu STU (pror. Petráš) 
4. Strategické smery a návrh opatrení na budovanie ľudských zdrojov na STU (pror. Finka) 
5. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
1) Rámcové pravidlá ŠVOČ na STU (pror. Kalužný) 
2) Strategické smery a návrh opatrení na budovanie ľudských zdrojov na STU (pror. Finka) 
3) Správa o činnosti súboru Technik za rok 2007 a plán činnosti na rok 2008 (pror. Petráš, 

doc. Michal Božík) 
4) Plán a čerpanie ZPC (pror. Petráš) 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/4/2008, 2/4/2008 
 
Nesplnené úlohy:   
 
 
Uznesenie V-STU č. 1/8/2008 
Vedenie STU poveruje prorektora Janíčka vypracovaním štúdie zámeru výstavby 
Nakladateľstva STU v priestoroch STU na Vazovovej ulici v Bratislave. 
 
 
Informácie z vyšších orgánov a porád 
 
Rektor Báleš, pror. Kalužný: 
Informovali o jarnej konferencii EUA v Barcelone. Hlavnou témou bol manažment univerzít 
po roku 2010. Výsledok – tlačiť na vlády jednotlivých krajín EU, aby zvýšili podiel HDP 
venovaný na vysoké školstvo. 
 
 
K bodu 1 Výstavba novej budovy FIIT STU v lokalite Mlynská dolina 

(pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Ústne informoval, že v súčasnosti existuje 6 návrhov na budovu FIIT 
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a predstavitelia tejto fakulty sa musia rozhodnúť, ktorý bude aktuálny pre 
realizáciu. Po výbere bude vypísaná verejná súťaž pre dodávateľa projektu 
a stavby. Finančné prostriedky na FIIT budú zo štátneho rozpočtu. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Poučenie z minulosti STU – postavili sme také budovy (FEI, FCHPT), 
s ktorými máme teraz veľké problémy. Projekt FIIT by mal byť štandardne 
hodnotený, aby sa toto znovu nestalo. 

Rektor Báleš: Súhlasí s týmto názorom, ale musia to hodnotiť odborníci nie laici. Vedenie 
STU by malo byť informované o týchto návrhoch. Na nasledujúcom 
rokovaní vedenia STU 7.4.2008 budú prezentované existujúce návrhy. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/8/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o výstavbe novej budovy FIIT STU v lokalite 
Mlynská dolina. 
 
 
K bodu 2 Rámcové pravidlá ŠVOČ na STU (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania. Materiál bol 

prerokovaný a schválený na porade prodekanov. ŠVOČ bude organizovaná po 
sekciách na fakultách, ale aj celouniverzitné (spoločné sekcie) formou 
univerzitnej študentskej vedeckej konferencie (UŠVK). 

Pror. Petráš: Opýtal sa na udelenie ceny rektora. Odpoveď: cena rektora bude pre 7 
nominácií najlepších prác z fakúlt STU ako aj z UŠVK. 

Pror. Finka: Námet pre vyššie zapojenie sa FA STU do ŠVOČ. K vedeckej a odbornej 
činnosti treba deklarovať aj činnosť umeleckú. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Predložil návrh na zmenu textu v článku 3 ods. 4 v predloženom písomnom 
materiále. 

 
 
Uznesenie V-STU č. 2/8/2008 
Vedenie STU schvaľuje Rámcové pravidlá ŠVOČ na STU s pripomienkami. 
 
 
K bodu 3 Informácia o začatí činnosti ALUMNI klubu STU (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Podal ústnu informáciu o začatí činnosti ALUMNI klubu STU. Klub bol 

zaregistrovaný na ŠÚ SR, má IČO a založený vlastný účet v Tatrabanke na 
námestí J. Benku v Bratislave. Budú oslovené osoby aj firmy ohľadom 
členstva v tomto klube. Je pripravená aj web stránka. 

Rektor Báleš: O členstvo v klube už prejavili záujem tak fyzické osoby ako aj firmy. 
Informoval o fungovaní podobných klubov na univerzitách v ČR, na 
Masarykovej univerzite v Brne a Karlovej univerzite v Prahe. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/8/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o začatí činnosti ALUMNI klubu na STU. 
 
 
K bodu 4 Strategické smery a návrh opatrení na budovanie ľudských 

zdrojov na STU (pror. Finka) 
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Pror. Finka: Predložil písomný materiál, ktorý bol urobený na poslednú chvíľu, lebo 
fakulty neskoro dodali požadované podklady. Navrhol tento bod prerokovať 
na nasledujúcom zasadnutí vedenia STU v pondelok 7.4.2008. 

 
 
K bodu 5 Rozličné 
 
1) Rektor Báleš: 

Požiadal kvestorku STU, aby informovala o stave rozpisu dotácie na rok 2008 pre 
jednotlivé súčasti STU. Kvestorka Žideková informovala o rokovaniach dekanov FEI 
a SvF STU ohľadom prechodu časti ich študentov aj zamestnancov na ÚM STU 
a dohode o úprave dotácie z toho vyplývajúcej. 
Rektor Báleš avizoval, že na výjazdnom zasadnutí KR STU v apríli začneme pracovať 
na pravidlách pre delenie dotácie vo vnútri STU pre budúce obdobia. 

 
2) Prorektor Petráš, Michal Božík, riaditeľ VUS Technik: 

Predložil písomnú správu o činnosti súboru za rok 2007 a plán činnosti na rok 2008. 
V správe sú zachytené všetky vystúpenia súborov, príjmy a výdavky s tým spojené 
a plánované činnosti na rok 2008, kedy súbor oslávi 55. výročie svojho založenia. 
Riaditeľ Božík podal vysvetlenie k obsahu správy a informoval o snahách súboru získať 
ďalšie zdroje financovania svojej činnosti. 
Kvestorka Žideková: 
Kritizovala spôsob uvádzania finančných údajov v správe. Príjmy a výdavky súboru je 
treba uvádzať v správe v rovnakej štruktúre, ako je to na ekonomickom oddelení 
rektorátu STU a požaduje to v správe opraviť. 
Rektor Báleš: 
Pochválil súbor Technik za dobrú reprezentáciu STU a úspechy, ktoré dosiahol na 
súťažiach a festivaloch a za vystúpenia pri 70. výročí STU. Požiadal riaditeľa o zvýšenú 
aktivitu, ktorá sa prejaví v príjmovej časti súboru. 

 
Stanovisko V-STU č. 3/8/2008 
Vedenie STU berie na vedomie správu o činnosti súboru Technik za rok 2007 a plán činnosti 
na rok 2008. Riaditeľ súboru upresní správu v spolupráci s kvestorkou STU. Súhlasí 
s dotáciou pre rok 2008 maximálne do výšky 800 tisíc Sk. 
 
3) Rektor Báleš: 

- Informoval o plánovanom programe výjazdného rokovania KR STU v Gabčíkove 
v dňoch 14.-15.04.2008. 

- Za členov akreditačnej komisie z STU boli navrhnutí profesori: Žalman, Fišera, 
Donoval a Szolgay. 

 
4) Prorektor Finka: 

- Informoval o nových vyjednaných podmienkach s firmou Orange. Úspory v platbách 
by mali byť na úrovni okolo 20%. 

- Uskutočnilo sa stretnutie na mTF STU ohľadom koordinácie medzi AIS a EIS. 
 
5) Prorektor Petráš: 

- Bude informačný deň Erasmus v utorok 1.4.2008 o 10:00 hod. v Aule D. Ilkoviča. 
- SLOVALCO Žiar nad Hronom iniciovalo stretnutie Hydroaluminium – s profesormi 

z Nórska. Chcú iniciovať spoluprácu s STU a mobility našich študentov a učiteľov 
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v Nórsku a naopak. Stretnutie sa uskutoční vo štvrtok 3.4.2008 o 11:00 hodine na 
rektoráte STU. 

- Ukončilo sa verejné obstarávanie na letenky. Komisia odporúča za víťaza súťaže 
firmu SATUR.  

- Predložil písomný materiál „Plán čerpania ZPC“. Obsahuje kompletný prehľad 
uskutočnených zahraničných ciest za 1. štvrťrok 2008 ako aj plán na 2. štvrťrok. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/8/2008 
Vedenie STU schvaľuje Plán čerpania ZPC za 1. štvrťrok 2008 a plán na 2. štvrťrok 2008. 
 
6) Prorektor Janíček: 

- V piatok 4.4.2008 sa uskutoční na rektoráte STU rokovanie a tlačová konferencia 
Viniculture Slovakia 2008. 

- Dňa 24.5.2008 sa uskutoční na Mladej Garde retročaj pre cca 550 osôb za účasti 
významných absolventov STU. Organizáciu podujatia robia študenti FA a SjF STU. 
O akciu je veľký záujem už teraz. 

 
7) Prorektor Redhammer: 

Navštívi nás viceprezident Vydavateľstva Elsevier. 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


